
石景山区2018年初三统一练习暨毕业考试
英语试卷答案及评分参考

一、单项填空（共6分，每小题0.5分）
1. B   2. C   3. A    4. A    5. D    6. B

7. C   8. B   9. C   10. D   11. A   12. D

二、完形填空（共8分，每小题1分）
13. B   14. D   15. C   16. A      

17. D   18. A   19. B   20. C      

三、阅读理解（共26分，每小题2分）

21. C   22. A   23. C   24. C   25. B   26. B   27. D
28. A   29. D   30. A   31. C   32. B   33. D   

四、阅读短文，根据短文内容回答问题。（共10分，每小题2分）
  34. The ancient Greeks.
35. In the towns and in large private houses.
36. Because some people thought they were not safe places to be and that people caused troubles there.
37. Thirteen, 12 men and a writer.
38. The history of theatres in Europe.
五、文段表达（10分）
39. One possible version:   

题目1

Dear Sir,

    I’m writing to apply for the job. I’m a student from Guangming Middle School. I really want to take this job. 

    I think I’m the right person because I have many strong points. First, my English is pretty good. Second, I’m very good at history and I have read lots of history books. Finally, I’m an easy-going person and I like to communicate with people. 

    I want to take the job because it’s a great chance to widen my eyes and improve my English. Most importantly, I think it’s my honor to introduce our Chinese history and culture to foreign friends. 

    I’m looking forward to your early reply.

Yours,
Li Hua
题目2

There are many class activities in my memory. But among all those activities, the trip to the Fragrant Hill is the most unforgettable one. 

It was a sunny day. We met at the school gate in the morning and rode to the Fragrant Hill together. It was the first time for us to have a riding trip. After we arrived there, we climbed the hill and took lots of photos. In the afternoon, we had a picnic in the park. 

We talked and laughed a lot. We felt so excited. It’s really a wonderful time. I will never forget it.

书面表达评分标准： 

第一档：（9~10分）

完全符合题目要求，表达思想清楚且积极向上，内容丰富。使用多种句型结构和丰富的词汇，语言通顺，语意连贯，具有逻辑性和交际性。  

第二档：（6~8分）

基本符合题目要求，表达思想基本清楚，内容完整。语法结构和词汇基本满足文章需要。语言基本通顺，语意基本连贯。有少量语言错误，但不影响整体理解。
第三档：（3~5分）    

部分内容符合题目要求，表达思想不够清楚，内容不够完整。语法结构和词汇错误较多，语言不通顺，影响整体理解。 


第四档：（0~2分）  

与题目有关内容不多，只是简单拼凑提示词语，所写内容难以理解。

PAGE  
初三英语试卷答案                                        第2页（共2页）


